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< @provincie-utrecht.nl>II II

het plan van aanpak zenderen etc. wolf'Bram' is denk ik door ge-uploaded bij deBeste en
vergunningsaanvraag (omgevingsloket).

zie jij consequenties?

Groet,

Beste en

Zie de bijlage.

Met vriendelijke groet,

Bijgaand een verbeterde versie van het plan van aanpak, met de laatste commentaren van enkele buitenlandse 
collega's daarin verwerkt. Graag daarom de vorige versie verwijderen.

Aan het advies zelf is niets veranderd, dat heb ik extra gechecked, maar Bijlage 3 is wel wat nader genuanceerd. 
Dit zijn gespreksverslagen van gesprekken met buitenlandse deskundigen. Twee van de buitenlandse 
deskundigen hadden nog niet eerder gereageerd en hebben wat nuances aangebracht die verwerkt zijn.

De Zoogdiervereniging zou graag willen dat dit Plan van aanpak (zie Bijlage) als definitief stuk doorgaat. (Ze 
stellen de vraag ook ivm WOO verzoeken)

Subject: vraag ivm plan van aanpak behorend bij aanvraag 'Bram' waar nu concept vergunning voor wordt 
tegengelezen
Attachments: Plan van aanpak zenderen wolf Bram Utrechtse Heuvelrug 2024def.docx;

Zijn daar mogelijkheden voor?
@ kan dat opnieuw worden ge-uploaded? Op andere wijze?

---- Oorspronkelijk bericht-----
Van:
Verzonden: zondag 28 juli 2024 23:38
Aan:
Onderwerp: pva update

" < @provincie-utrecht.nl>;
@provincie-utrecht.nl>

To: '
II

CC:
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